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Aanwezig zijn: 
24 bewoners/bestuursleden/raadsleden  Zie presentielijst 
Olger Koopman     Journalist De Stentor 
Gerrit Jan Veldhoen    Gemeente Kampen, wijkwethouder 
Jan van der Vloet    Gemeente Kampen, wijkcoördinator 
 
1.  Opening, mededelingen en kennismaking nieuwe wi jkwethouder 
Wijkwethouder Gerrit Jan Veldhoen opent deze bijeenkomst en heet alle aanwezigen welkom. Hij is sinds 
juli 2011 de opvolger van wethouder Boerman die Gedeputeerde van de provincie Overijssel is 
geworden. Het is prettig om hier voor de eerste keer als wijkwethouder op een bijeenkomst te zijn.  
De afgelopen weken was hij al eerder in ’s-Heerenbroek bij feestelijke oplevering van de projecten van 
het Nationaal Landschap en de afsluiting van het project op de Prinses Julianaschool. Hij heeft toen al 
wel gemerkt dat er hier veel nieuwe ontwikkelingen zijn als onderdeel van het Dorpsontwikkelingsplan en 
dat er een goede en positieve inzet is van bewoners.  
Die samenwerking en betrokkenheid op elkaar is heel belangrijk voor de gemeenschap en voor de 
gemeente Kampen. Dat is heel erg waardevol om te behouden. Het college zoekt juist de samenwerking 
met bewoners en dorpsverenigingen. We gaan hanteren een grondhouding van “Ja, mits” voor alle 
initiatieven en voorstellen uit de kernen. Iedereen kan een beroep doen op Peter Bos (Nationaal 
Landschap) of Jan van der Vloet (wijkcoördinator) om te praten over nieuwe ontwikkelingen.  
Ten slotte geeft wethouder Veldhoen nog uitgebreide informatie over zijn persoonlijke situatie, 
werkervaringen en de periode dat hij wethouder in de gemeente Oldebroek was.      
 
Vanavond bespreken we weer de gebruikelijke onderwerpen van de najaarsbijeenkomst zoals de 
afhandeling van de nieuwe meldingen uit de wijkschouw, de wijkprojecten wijkbeheer, het wijkbeheer en 
het dorpsontwikkelingsplan. Helaas is wijkagent Jan Veenstra verhinderd maar hij heeft wel een verzoek 
aan de aanwezigen. (zie verder in het verslag) 
 
2. Verslag van 4 april 2011 
Dit verslag is zoals altijd gestuurd naar iedereen die op de verzendlijst staat. Het is ook te vinden op 
www.kampen.nl want daarop staat alle gemeentelijke informatie over het wijkbeheer in alle wijken en 
kernen bij elkaar. Dat is makkelijk en overzichtelijk. 
 
Er zijn de volgende opmerkingen over het verslag. 

• Kledingcontainer bij de Kandelaar 
Deze blijft toch behouden voor de inzameling van oude kleding. Want pas na de vergadering van 
4 april 2011 is gebleken dat hier jaarlijks veel oude kleding wordt ingezameld. Op jaarbasis is dat 
zo’n 2.000 kg. Dat is te veel om de container weg te halen. 
Wel is besloten dat deze container net als de twee glascontainers ook ondergronds zal worden 
aangelegd. Die komt dus op dezelfde plaats bij de parkeervakken. Er is al onderzocht hoe het zit 
met kabels en leidingen. Er zijn geen belemmeringen en de aannemer gaat binnenkort aan de 
slag. In de loop van week 42 ( 17-10 tot en met 21-10) is alles klaar.   

 

 
VERSLAG VAN HET WIJKPLATFORM  
’s-HEERENBROEK- 
POLDER MASTENBROEK  
OP MAANDAG 3 OKTOBER 2011  
 



 2

• Parkeerplaatsen bij de IJsbaan aan de Stuurmansweg  
Dit wordt niet uitgevoerd in 2011 als een van de nieuwe wijkprojecten. Er is door de gemeente 
Kampen besloten dat de medewerkers van RO- team Ontwerp en Inrichting met een nieuw 
voorstel komen. Dit is schriftelijke aan het bestuur gemeld. In het nieuwe voorstel wordt ook 
nadrukkelijk gekeken naar het kruispunt Bisschopswetering en Stuurmansweg. Het gaat dus niet 
alleen om parkeerplaatsen. Er is al contact geweest met het bestuur van de ijsclub. Er was op 14 
september jl. een ambtelijke overleg gepland om dat allemaal te bespreken maar door ziekte is 
dat niet doorgegaan. We wachten nu op een nieuwe afspraak. 
Het ambtelijk voorstel zal later nog worden besproken met bestuur van de ijsclub, omwonenden 
Stuurmansweg/Bisschopswetering en de dorpsvereniging. In het voorstel zit ook een 
kostenraming en dekking op de gemeentelijke begroting. Natuurlijk komt ook de planning van de 
uitvoering aan de orde. 
(Actie: RO/team Ontwerp en Inrichting)  

 
• Vernieuwing rustplaats theehuis  

De hele rustplaats is vernieuwd en verbeterd. De officiële ingebruikneming door wethouders 
Boerman en Kievit en medewerkers theehuis was op zaterdag 2 juli 2011 op de gemeentelijke 
Dag van het Dorp die toen in ’s-Heerenbroek werd gehouden. De rustplaats wordt intensief 
gebruikt door recreatieve fietsers en wandelaars. 
In overleg met het bestuur van de dorpsvereniging ’s-Heerenbroek komt er nog een nieuwe 
plattegrond met informatie. Er zijn voorbeelden te vinden in Zalk en Wilsum. Dat bord willen we 
dit najaar maken en plaatsen. 
(Actie: wijkcoördinator/dorpsvereniging) 

 
• Vernieuwing damwanden van de veerhelling voor het Z alkerveer 

Dit is besproken met het Zalkerveer en de werkzaamheden worden begin volgens jaar 
uitgevoerd. Er wordt rekening gehouden met de beperkingen van het keur van het Waterschap 
waarbij bepaald is dat er pas na 15 april 2011 in de uiterwaarden en de oever van de IJssel 
gewerkt mag worden. 

 
• Hoe zit het nu met de voortgang woningbouw in ’s-He erenbroek?  

Toelichting aanwezige bewoners: 
Op 4 april 2011 heeft wijkwethouder Boerman ons verteld dat er ambtelijk volop gewerkt wordt 
aan de planvoorbereiding van de woningbouw op kleinere inbreidingslocaties en de uitwerking 
van de “Schetsschuit”. We zouden actief worden geïnformeerd over de voortgang en een 
woonwensenonderzoek. Maar we hebben helemaal niets gehoord of gezien. We wachten al 
jaren op een duidelijk gemeentelijk antwoord en vooral op plannen voor woningbouw! 
 
Antwoord van wijkwethouder Gerrit Jan Veldhoen: 
Ik heb in de voorbereiding van deze bijeenkomst gehoord en gelezen dat woningbouw een 
belangrijk onderwerp is voor alle kleine kernen. Ik heb ook gelezen wat er in het verslag van 4 
april staat vermeld over de toezeggingen over gemeentelijke inspanningen.  
 
Ik spreek daarom hier vanavond af dat ik met de verantwoordelijke medewerkers van Ruimtelijke 
Ontwikkeling zal praten over de stand van zaken. Verder wil ik dat bewoners en dorpsvereniging 
op korte termijn een concreet en duidelijk antwoord krijgen op hun vragen over de woningbouw.  
 
Het is wel een ingewikkeld onderwerp omdat er raakvlakken zijn met het Nationaal Landschap, 
de ontwikkelingen in Stadshagen en de “punt van Zwolle” en de belangen van 
projectontwikkelaars en grondeigenaren. Dan is er nog het zogenaamde “dorpseigen 
bouwen”zoals de Provincie Overijssel als voorwaarde stelt.  
 
Verder hebben we natuurlijk goede informatie nodig over de woningbehoefte voor “starters- 
senioren- doorstromers” en een verdeling van koop- en huurwoningen in verschillende 
prijsklassen. Dan is er ook nog de stagnatie in de bouwsector en de economische crisis. 
 
Aanvullende vraag: 
Een van de aanwezige bewoners heeft een brief van de gemeente Kampen gekregen over de 
belangstelling voor een bouwkavel om zelf een woning te bouwen. De vraag is wat die brief 
precies te betekenen heeft.? 
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Reactie wijkcoördinator Jan van der Vloet   
Dit heeft te maken met de lijst met gegadigden voor zo’n bouwkavel in een kleine kern die al  is 
opgebouwd door de voormalige gemeente IJsselmuiden. Die lijst werd in het verleden altijd 
gebruikt bij de toewijzing van bouwkavels in de kleine kernen. Dat gebeurde op volgorde van die 
lijst. Maar op die lijst staan ontzettend veel personen die inmiddels al lang elders wonen en geen 
belangstelling meer hebben of die zich uit voorzorg (“je weet maar nooit”) maar hadden 
aangemeld. De gemeentelijk brief is verstuurd aan iedereen op de lijst en we hebben gevraagd of 
men nog belangstelling heeft. Op die manier kan de lijst worden opgeschoond van veel  
‘vervuilde‘ informatie.  
 
Verder is een paar jaren besloten om de lijsten nog maar een keer nog te gebruiken bij de 
eerstkomende uitgifte van bouwkavels. Daarna verdwijnt die lijst en wordt er gewerkt met 
aanmeldingen en loting onder belangstellenden. Dat doen we ook in Kampen en IJsselmuiden. 
We houden we rekening met de voorwaarden van toewijzing aan mensen met een sociaal 
economische binding aan een kleine kern. Dat ligt vast in het Lokaal Woonplan.    

  
De gemeente Kampen heeft op 30 augustus 2011 besloten om in alle kleine kernen in het 
komende najaar een uitgebreid woningbehoeftenonderzoek te laten uitvoeren door een extern 
bureau.  
De belangrijkste vraagstelling is hoeveel en welke soort woningen zijn nodig in de kleine kernen?  
Men wil alle huishoudens en thuiswonende jongeren tussen 18 en 30 jaar in de kleine kernen 
benaderen met een enquête.  
De uitkomsten van dit onderzoek zijn de basis voor het gemeentelijk woningbouwprogramma van 
de komende jaren. Alle dorpsverenigingen krijgen nog een brief met informatie en het verzoek 
om mee te willen werken aan de opzet van dit onderzoek en een draagvlak onder de bewoners.  

 
3. Afhandeling nieuwe meldingen wijkschouw 2011 
In 2011 zijn er  8 nieuwe meldingen van bewoners binnengekomen. Het overzicht staat op 
www.kampen.nl. Alle meldingen zijn afgehandeld behalve het verzoek om een extra lantaarnpaal op de 
Veecaterweg. Deze weg ligt niet in de bebouwde kom van ‘s-Heerenbroek en de gemeente Kampen is 
terughouden met straatverlichting in het buitengebied. Er komt nog een definitief besluit van de collega’s 
van BOR/team AZ. Dat moeten we nog even afwachten. Hiermee is de wijkschouw 2011 afgehandeld. 
Maar iedereen kan natuurlijk blijven melden bij het gemeentelijk servicemeldpunt op www.kampen.nl. 
 
Er blijft onvrede bestaan over de manier waarop gecommuniceerd met de melders wordt over de 
afhandeling van de  meldingen bij het Servicemeldpunt. Vooral bij meldingen die niet snel opgelost 
kunnen worden is het toch wel belangrijk dat de melder iets krijgt te horen. Dit komt nogal eens voor bij 
meldingen over kapotte straatverlichting. Is het mogelijk om dat standaard in het computerprogramma op 
te nemen. Bijvoorbeeld als na 4 weken het nog niet gedaan is krijgt de melder automatisch een mailtje 
van de gemeente Kampen.  
 
Reactie wijkwethouder Veldhoen: 
Dat lijkt me een goede zaak en ik zal dit bespreken met BOR/team AZ.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
4. Wijkprojecten wijkbeheer 2011 
De wijkprojecten worden ieder jaar aanvullend op het normale wijkbeheerprogramma uitgevoerd. Ze 
komen voort uit de meldingen van bewoners in de wijkschouw en de wijkplatformbijeenkomsten. We 
maken samen met de wijk- en dorpsverenigingen een selectie. Op een grote poster worden de 14 nieuwe 
projecten met een totale investering van € 142.500 toegelicht door wijkcoördinator Jan van der Vloet.  
 

 
Toevoeging van BOR/AZ 
De servicenorm van de gemeente Kampen is dat  meldingen binnen twee 
werkdagen worden opgelost. Kan dat niet dan laten we de melder binnen twee 
werkdagen weten wat wij wel met de melding gaan doen. 
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In ’s-Heerenbroek is de openbare straatverlichting in de Bisschopswetering vernieuwd en uitgebreid. Dat 
kost zo’n € 18.000,- en in het algemeen zijn bewoners tevreden met de nieuwe verlichting. Er is wel een 
kritische vraag van Jan Keizer (voorzitter Dorpsvereniging ’s-Heerenbroek) of deze vernieuwing van de 
straatverlichting niet betaald had moet worden uit de beheerbegroting.De gemeente Kampen zou toch 
eigenlijk moeten reserveren voor zulke maatregelen. 
 
Antwoord van wijkcoördinator Jan van der Vloet: 
Deze kwestie is ook besproken op de gezamenlijke bijeenkomst in juli 2011 met alle wijk- en 
dorpsverenigingen en wethouder Kievit (coördinatie wijkbeheer) toen we de selectie deden van de 
nieuwe wijkprojecten. De wijkprojecten zijn aanvullend op het normale beheerprogramma en hebben dus 
betrekking hebben op alle onderwerpen van het beheer en onderhoud van de woon- en leefomgeving. 
Een wijkproject kan dus ook gaan over de verbetering van de straatverlichting als er geen andere 
financiële middelen beschikbaar zijn. Dat is hier het geval. Want in de kleine kernen is al lange sprake 
van de wens om de straatverlichting de vernieuwen en verbeteren. Daarvoor is al meerdere keren in de 
Perspectiefnota gevraag om extra geld om dat te kunnen betalen. Dat is er tot nu toe niet van gekomen 
en daarom hebben we dit jaar besloten om dit in ’s-Heerenbroek en op Kampereiland wel als wijkproject 
uit te voeren. Anders was het er weer niet van gekomen en doorgeschoven naar volgende jaren.  
 
Ook in 2012 komen er weer nieuwe wijkprojecten. Alle bewoners die een voorstel hebben voor de 
verbetering in de eigen woon –en leefomgeving kunnen dat dan melden bij het bestuur van de vereniging 
dorpsbelangen ’s-Heerenbroek of bij Polderbelangen Mastenbroek. Of rechtstreeks bij wijkcoördinator 
Jan van der Vloet (3392975) of j.vandervloet@kampen.nl 
 
5. Stand van zaken Dorpsontwikkelingsplan (DOP)  
a. ‘s-Heerenbroek  
We krijgen informatie van Jan Keizer (voorzitter dorpsvereniging ’s-Heerenbroek) over de voortgang: 

• Het dorpsommetje “Proemenpad” is klaar en in gebruik genomen 
• De omgeving van De Kandelaar is  opnieuw ingericht en verbeterd. Hier komen ook de 

ondergrondse containers. Er is een tekening van de aanpassingen en die komt in De Kandelaar 
te hangen. Die plaatsen we ook op www.kampen.nl/wijkbeheer en www.plattelandkampen.nl 

• De vernieuwde hooiberg bij een pand aan de Zwolseweg is klaar en opgeleverd 
Op vrijdag 21 juli is de officiële oplevering van deze projecten geweest samen met gedeputeerde 
Rietkerk en wethouder Veldhoen. Er was een mooi programma voor de afsluiting van deze projecten uit 
het DOP. Er zijn korte lijnen met de gemeente Kampen, Provincie Overijssel en het Nationaal 
Landschap. De provincie Overijssel heeft toen ook nieuwe subsidies beschikbaar gesteld voor een nieuw 
dorpsommetje, hoogstam fruitbomen en andere projecten en maatregelen. We wachten nog op de 
schriftelijke bevestiging en gaan daarna direct aan de slag. Het loopt allemaal erg voorspoedig dankzij de 
steun en inzet van bewoners en belanghebbenden. 
 
b. Mastenbroek  
We krijgen informatie van Hendry van Ittersum (Polderbelangen Mastenbroek) over de voortgang: 

• Het DOP wordt nog bijgedrukt en daarna verstuurd naar de gemeente Kampen. Alle exemplaren 
zijn op en het plan staat nog niet op onze website (die moeten we trouwens wel beter beheren!)  

• Er zijn drie projectgroepen aan de slag gegaan en de eerste activiteiten en maatregelen zijn er al 
geweest. De projectgroepen gaan de komende tijd verder met hun werkzaamheden.. 

• Het DOP is onlangs besproken in het Nationaal Landschap 
• We hebben van de gemeente Zwartwaterland een financiële bijdrage gekregen en die gaan we 

zelf flexibel beheren en inzetten voor de projecten. Dat doen we zelf en we rekenen dus niet 
ieder project afzonderlijk af maar bekijken het totaal. Dat is een andere opzet voor het financieel 
beheer en legt meer de verantwoordelijkheid bij Polderbelangen en bewoners. 

  
6. Wijknieuws 
 
Nationaal Landschap IJsseldelta 
Dit hoort tot de portefeuille van wethouder Veldhoen en hij meldt dat er in het Bestuurlijk Kern Team 
(BKT) is gesproken met de provincie en andere gemeenten over de toekomst van de plannen van het 
Nationaal Landschap. Er komen weliswaar steeds meer berichten over bezuinigingen op de 
rijksbegroting maar de provincie Overijssel wil nadrukkelijk blijven investeren in het landelijk gebeid van 
de IJsseldelta. Er is ook in de toekomst een grote inzet van geld en menskracht en  de cofinanciering van 
de gemeente Kampen noodzakelijk.  
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In het BKT is wel gesproken over nieuwe aandachtspunten zoals de duurzame ontwikkeling/energie in de 
komende periode. Dit wordt verder uitgewerkt. Daarom: bewoners en dorpsverenigingen blijf meepraten 
en meedoen en kom met voorstellen die we kunnen bespreken.  
 
Dag van het Dorp 
Deze was voor de eerste keer in ‘s-Heerenbroek op zaterdag 2 juli 2011. Samen met de dorpsvereniging 
is er toen een gevarieerd programma opgesteld met “ontdekken in ’s-Heerenbroek” en een praatgedeelte 
over de sociale ontwikkeling in de kleine kernen. Op de website van ’s-Heerenbroek staat een mooi en 
uitgebreid verslag met foto’s. Het is de bedoeling dat er volgend jaar in een andere kleine kern weer een 
Dag van het Dorp wordt gehouden. Dat is nog in bespreking en er komt later nog wel meer informatie 
over plaats, datum en programma.    
 
Project basisschool “ Kijk op ’s-Heerenbroek” 
Dit project is in september 2011 met succes uitgevoerd en de afsluiting met kinderen, onderwijsteam, 
ouders en bewoners was een groot feest. In school zijn nog de zichtbare resultaten (foto’s, werkstukken, 
tekeningen, verhalen) aanwezig. We gaan proberen om zo’n project ook in de andere kleine kernen uit te 
voeren.  
 
Bibliobus 

De Openbare Bibliotheek Kampen biedt voor haar leden in 's-Heerenbroek en andere kleine kernen de 
mogelijkheid om op het dorp naar de bibliotheek te gaan. Eens in de twee weken komt er een "bibliobus"  
met een uitgebreide collectie aan boeken, folders en dvd's. Voor 's-Heerenbroek is de halteplaats nabij 
de Prinses Julianaschool. Elke donderdag van de oneven weken staat de bus er van 13:15 tot 14:15 uur. 

De gemeente Kampen wil samen met de Openbare Bibliotheek een evaluatie houden. We zijn dan ook 
benieuwd naar uw ervaringen en mening over de bibliobus. Wat loopt er goed en wat kan beter. Wat 
wordt er gemist en zijn er ideeën voor verbetering?  

U kunt daarvoor contact opnemen met collega Mart Keuning (beleidsmedewerker team Cultuur) door te 
bellen (038-3392978) of te mailen  naar  m.keuning@kampen.nl   

Wijkagent Jan Veenstra  wil graag contact houden met de bewoners in alle kleine kernen van zijn 
werkveld. Hij wil graag per dorp met een tiental personen mailen. Dat contact kan beide kanten op gaan. 
Als Jan Veenstra vragen heeft kan hij dit per mail aan zijn contactpersonen vragen. Maar die kunnen ook 
vragen en opmerkingen aan hem mailen. Op deze manier wil Jan Veenstra er achter komen wat er speelt 
op het dorp zodat hierop ingespeeld kan worden. 

Voor 's-Heerenbroek zijn wij dus op zoek naar mensen die hun mail met enige regelmaat controleren en 
bereid zijn om vragen van de wijkagent te beantwoorden. Om een zo goed mogelijk beeld te kunnen 
hebben is het wel belangrijk dat alle "buurten" van ’s-Heerenbroek vertegenwoordigd zijn.  

Wilt u meedoen? Dan kunt u zich aanmelden bij jan.veenstra@ijsselland.politie.nl 

 
7. Rondvraag 
 
De grasberm in het eerste gedeelte J.W. van 
Lenthestraat wordt sinds de herstrating en  
herinrichting nooit gemaaid.  
De maaier gaat wel een stukje verderop aan de 
slag maar hier komt die nooit.  
 
Kan dit worden opgenomen in het werkschema? 

Actie: BOR/Groen  
 
 
 
 

De nieuwe haag op de parkeerplaats van De 
Kandelaar staat op een zeer natte lage plek. De 
haag begint te ‘verdrinken’. Kun je dit bekijken en 
mogelijk verhelpen met een drainage? 
 
Er komen hier ook zelfgemaakte doorgangetjes.  
Die wil men zelf wel dichtzetten met paaltjes en 
draad als ze van de gemeente het materiaal 
krijgen.  

Actie: BOR/Groen  
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De sloot tussen voetbalveld en parkeerplaats van 
de Kandelaar is nog nooit opgeschoond.  
Dat is wel nodig. Dus graag aanpakken. 

Actie: BOR/Civiel  
 

In Mastenbroek blijft met moeite houden met de 
hoogte van de hagen op de kruisingen. Dit is 
vooral voor de fietsende kinderen op de 
fietspaden minder veilig. Blijkbaar snoeien we  als 
Kampen hier twee keer per jaar en doet 
Zwartwaterland het drie keer op hun kruisingen.  
 
Kunnen we ook drie keer gaan snoeien? 
Er was toch ook een afspraak om op de 
kruisingen de eerste strook van de haag lager 
terug te snoeien??  
 

Actie: BOR/Groen  
 

Verder deed men het verzoeken om de planning 
van de snoeiwerkzaamheden af te stemmen met 
de gemeente Zwartwaterland. 
 
Er is ook de suggestie om met de gemeente 
Zwartwaterland afspraken te maken over het 
opnemen van onze werkzaamheden in hun 
planning. Want die heeft sowieso het grootste 
gedeelte van Mastenbroek in beheer.  

Actie: BOR/Groen  
 

Op de IJsbaan zijn de ‘dijkjes’ dit jaar helemaal 
niet gemaaid en volgens afspraak met de 
gemeente Kampen wordt dit meegenomen in de 
maaiwerkzaamheden. 

Actie: BOR/Groen  
 

Op het Veerpad rijden nog steeds auto’s 
verkeerd. Dit ondanks het verkeersbord dat hier 
op de hoek met de Zwolseweg is geplaatst. Dat 
werkt niet goed genoeg.  
 
Kan er een algemeen inrijverbod met een 
onderbord “ uitzondering van aanwonenden”? 

BOR/Civiel  

 
 
Wijkwethouder Veldhoen sluit vervolgens deze bijeenkomst van het wijkplatform en bedankt iedereen 
voor zijn/haar medewerking en bijdrage aan de vergadering. In 2012 is weer de wijkschouwronde en in 
de tussentijd kan iedereen meldingen doen bij het servicemeldpunt op www.kampen.nl of contact 
opnemen met wijkcoördinator Jan van der Vloet. 
 
 
Kampen,  5 oktober 201 
Jan van der Vloet, wijkcoördinator 
 
 
Toevoeging Jan van der Vloet: 
Ik heb na de vergadering gehoord dat we beter een microfoon en geluidsinstallatie 
hadden gebruikt. Nu kon niet iedereen de vergadering even goed volgen en werd er 
veel gemist van wat er gezegd werd. Dat is jammer en onnodig. Excuses voor het 
ongemak en we gebruiken de volgende keer weer een microfoon . 
 


